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BR.0002.1.7.2020.KG-R 

Protokół nr XXVII/7/2020 

sesji Rady Miejskiej w Giżycku 

z dnia 26 sierpnia 2020 r. 

Obrady rozpoczęto o godz. 12.00, zakończono o godz. 15.05 

 

W obradach uczestniczyli radni: 

1. Paweł Michał Andruszkiewicz 

2. Piotr Marek Andruszkiewicz 

3. Mirosław Boć  

4. Małgorzata Czopińska – opuściła obrady o godz. 13.30  

5. Paweł Grzeszczak 

6. Marcin Jakowicz 

7. Andrzej Jelec  

8. Robert Kempa 

9. Jerzy Kunda 

10. Mirosław Lubas 

11. Marcin Łobodziński 

12. Beata Jadwiga Łukaszewicz  

13. Jadwiga Małgorzata Mistera  

14. Maria Popieluch 

15. Halina Marta Sarul 

16. Jan Sekta 

17. Andrzej Szocik 

18. Olga Anna Uminowicz 

19. Łukasz Zakrzewski 

Nieobecni radni: Jacek Brzeski, Małgorzata Kaczorowska 

Lista obecności – załącznik nr 1 do protokołu 

 

Spoza składu rady w obradach uczestniczyli: 

1. Wojciech Karol Iwaszkiewicz - Burmistrz Miasta 

2. Cezary Piórkowski – Z- ca Burmistrza Miasta 

3. Arkadiusz Połojański - Sekretarz Miasta 

4. Dorota Wołoszyn - Skarbnik Miasta 

5. Ewa Unrug- Wiszowaty – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska 

6. Adam Baran – Naczelnik Wydziału Planowania i Inwestycji 

7. Piotr Szulc – Dyrektor Miejskiego Zespołu Obsługi Szkół i Przedszkoli 

8. Krzysztof Korczyk – Dyrektor Miejskiego Zakładu Komunalnego 

9. Mirosław Domysławski – Główny Specjalista w Biurze Informatyki 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Informacja o porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 6/2020 sesji Rady Miejskiej w Giżycku z 24.06.2020r. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Komunikaty i informacje. 

6. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miejskiej Giżycko na lata 2020 – 2031. PROJEKT NR 1 

7. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu miasta na 2020 rok. PROJEKT NR 2 
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8. Projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie 

Miejskiej Giżycko w roku szkolnym 2020/21. PROJEKT NR 3 

9. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi. PROJEKT NR 4  

10. Zamknięcie sesji. 

Ad.1 

Przewodniczący Rady Miejskiej R. Kempa otworzył XXVII sesję Rady Miejskiej  

w Giżycku. Stwierdził prawomocność obrad. Podczas otwarcia sesji było obecnych 19 radnych. 

Ad.2 

Przewodniczący Rady Miejskiej R. Kempa wniósł o wprowadzenie do porządku obrad 

projektów uchwał A,B,C i dwóch apeli. 

Przewodniczący KSWiP A. Szocik zgłosił wniosek o zdjęcie z porządku obrad projektu 

uchwały nr 4 w sprawie rozpatrzenia skargi. 

Przewodniczący Rady Miejskiej R. Kempa ogłosił przerwę w obradach celem zasięgnięcia 

opinii prawnej, czy wniosek radnego A. Szocika ma być przegłosowany przez radnych. 

Po wznowieniu obrad przewodniczący poinformował radnych, iż na podstawie art. 20a  

o samorządzie gminnym radni będą głosować każdą propozycję zmian do porządku obrad. 

Następnie poddał pod głosowanie wniosek Przewodniczącego Komisji Skarg Wniosków  

i Petycji A. Szocika pod głosowanie: 

 

1. Paweł Michał Andruszkiewicz - za 

2. Piotr Marek Andruszkiewicz - przeciw 

3. Mirosław Boć - za 

4. Małgorzata Czopińska - za  

5. Paweł Grzeszczak - za 

6. Marcin Jakowicz - za 

7. Andrzej Jelec - za   

8. Robert Kempa – za 

9. Jerzy Kunda - za 

10. Mirosław Lubas – wstrzymał się od głosu 

11. Marcin Łobodziński - za 

12. Beata Jadwiga Łukaszewicz - za 

13. Jadwiga Małgorzata Mistera - za  

14. Maria Popieluch - za 

15. Halina Marta Sarul - za 

16. Jan Sekta – za 

17. Andrzej Szocik - za 

18. Olga Anna Uminowicz - za 

19. Łukasz Zakrzewski – za 

Wniosek został przyjęty – 17 głosów za, 1 przeciw, 1 wstrzymujący się. 

Następnie przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o wprowadzenie do porządku 

obrad projektów uchwał: 

Projekt uchwał A w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Giżyckiemu: 

1. Paweł Michał Andruszkiewicz - za 

2. Piotr Marek Andruszkiewicz – za 

3. Mirosław Boć - za 

4. Małgorzata Czopińska - za  

5. Paweł Grzeszczak - za 

6. Marcin Jakowicz - za 

7. Andrzej Jelec - za   

8. Robert Kempa – za 
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9. Jerzy Kunda - za 

10. Mirosław Lubas – za 

11. Marcin Łobodziński - za 

12. Beata Jadwiga Łukaszewicz - za 

13. Jadwiga Małgorzata Mistera - za  

14. Maria Popieluch - za 

15. Halina Marta Sarul - za 

16. Jan Sekta – za 

17. Andrzej Szocik - za 

18. Olga Anna Uminowicz - za 

19. Łukasz Zakrzewski – wstrzymał się od głosu 

Wniosek został przyjęty – 18 głosów za, 1 wstrzymujący się. 

Projekt uchwał B w sprawie przeprowadzeni kontroli przez Komisję Rewizyjną Rady 

Miejskiej w Giżycku.  

1. Paweł Michał Andruszkiewicz - za 

2. Piotr Marek Andruszkiewicz – za 

3. Mirosław Boć - za 

4. Małgorzata Czopińska - za  

5. Paweł Grzeszczak - za 

6. Marcin Jakowicz - za 

7. Andrzej Jelec - za   

8. Robert Kempa – za 

9. Jerzy Kunda - za 

10. Mirosław Lubas – za 

11. Marcin Łobodziński - za 

12. Beata Jadwiga Łukaszewicz - za 

13. Jadwiga Małgorzata Mistera - za  

14. Maria Popieluch - za 

15. Halina Marta Sarul – wstrzymała się od głosu 

16. Jan Sekta – za 

17. Andrzej Szocik - za 

18. Olga Anna Uminowicz - za 

19. Łukasz Zakrzewski – za 

Wniosek został przyjęty – 18 głosów za, 1 wstrzymujący się. 

Projekt uchwały C w sprawie przekazania petycji. 

1. Paweł Michał Andruszkiewicz - za 

2. Piotr Marek Andruszkiewicz – za 

3. Mirosław Boć - za 

4. Małgorzata Czopińska – wstrzymała się od głosu  

5. Paweł Grzeszczak – wstrzymał się od głosu 

6. Marcin Jakowicz - za 

7. Andrzej Jelec - za   

8. Robert Kempa – za 

9. Jerzy Kunda - za 

10. Mirosław Lubas – za 

11. Marcin Łobodziński - za 

12. Beata Jadwiga Łukaszewicz - za 

13. Jadwiga Małgorzata Mistera - za  

14. Maria Popieluch – wstrzymała się od głosu 

15. Halina Marta Sarul – za 
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16. Jan Sekta – za 

17. Andrzej Szocik - za 

18. Olga Anna Uminowicz - za 

19. Łukasz Zakrzewski – za 

Wniosek został przyjęty – 16 głosów za, 3 wstrzymujące się. 

Apel Rady Miejskiej w Giżycku do Ministra Infrastruktury i posłów na Sejm RP o pilne 

podjęcie prac legislacyjnych dotyczących ochrony wód Wielkich Jezior Mazurskich przed 

zanieczyszczeniami zrzucanymi z jachtów turystycznych i komercyjnych bezpośrednio do 

wody. 

1. Paweł Michał Andruszkiewicz - za 

2. Piotr Marek Andruszkiewicz – za 

3. Mirosław Boć - za 

4. Małgorzata Czopińska - za  

5. Paweł Grzeszczak - za 

6. Marcin Jakowicz - za 

7. Andrzej Jelec - za   

8. Robert Kempa – za 

9. Jerzy Kunda - za 

10. Mirosław Lubas – za 

11. Marcin Łobodziński - za 

12. Beata Jadwiga Łukaszewicz - za 

13. Jadwiga Małgorzata Mistera - za  

14. Maria Popieluch - za 

15. Halina Marta Sarul – za 

16. Jan Sekta – za 

17. Andrzej Szocik - za 

18. Olga Anna Uminowicz - za 

19. Łukasz Zakrzewski – za 

Wniosek został przyjęty – 19 głosów za. 

Apel Rady Miejskiej w Giżycku do Burmistrza Miasta w Giżycku o rozpoczęcie działań na 

rzecz połączenia Miasta Giżycka z Gminą Giżycko. 

Radna M. Czopińska powiedziała, że procedura przyjęcia apelu powinna przebiegać w innej 

formie. Powinno się odbyć spotkanie radnych Rady Miejskiej w Giżycku z radnymi Rady 

Gminy w Giżycku przed przyjęciem apelu. Wszyscy radni powinni rozpocząć rozmowy  

z mieszkańcami. 

Radny M. Boć zaznaczył, że w treści apelu nie ma słowa analiza, tylko rozpoczęcie działań. 

Statut przewiduje wspólne posiedzenie obu gmin. Apel jest daleko przedwczesny. 

Radny Piotr Andruszkiewicz przedstawił argumenty, które przemawiają za połączeniem obu 

gmin. 

Radne M. Popieluch i H. Sarul przychyliła się do wypowiedzi radnych M. Czopińskiej  

i M. Bocia. 

Radny Paweł Andruszkiewicz wyjaśnił, że najpierw musi być uchwała intencyjna, a potem 

można kierować kroki do drugiej gminy. 

Radny M. Lubas  odniósł się do wypowiedzi radnych M. Czopińskiej, M. Bocia i M Popieluch. 

Powiedział, że jest za przyjęciem apelu. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej J. Sekta wypowiedział się na temat obszaru gminy, 

który znajduje się na terenie miasta. Nie można działać wbrew woli mieszkańców gminy. 

Zaproponował, aby do treści apelu wpisać słowo analiza – przeprowadzenie analizy. 

Radny M. Boć odniósł się do wypowiedzi radnego M. Lubasa. 
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Radny A. Jelec zwrócił się do radnych z Klubu Aktywne Giżycko, aby zaproponowali ten apel 

w innej formie. Burmistrz w tej sprawie nie jest w stanie nic zrobić. Nie ma inicjatywy w tym 

zakresie. Radni Rady Miejskiej mogą poprosić radnych z gminy o przystąpienie do 

ewentualnych prac, rozważenia możliwości przystąpienia do prac zmierzających do połączenia 

obu gmin. 

Radny M. Jakowicz odniósł się do wypowiedzi radnego A. Jelca. Zaznaczył, że apel ma na 

celu rozpoczęcie działań. 

Radny Paweł Andruszkiewicz powiedział, że forma apelu wynika z formy ustawy. 

Radny Piotr Andruszkiewicz zwrócił się do radnych z prośbą podjęcia apelu, aby  

w przyszłości można było planować inwestycje tak, żeby nie betonować naszych terenów. 

Radny P. Grzeszczak wniósł o zmianę zapisu w apelu, po słowie rozpoczęcie, wpisać 

rozpoczęcie procedury analizy połączenia Miasta Giżycka z Gminą Giżycko. 

Radny J. Sekta przychylił się do wniosku radnego P. Grzeszczaka. 

Radny Paweł Andruszkiewicz wniósł o zmianę treści apelu, po słowie rozpoczęcie, wpisać 

analizy połączenia Gminy Miejskiej Giżycko z Gminą Giżycko. 

Przewodniczący Rady Miejskiej R. Kempa wniósł o zmianę treści apelu, po słowie 

rozpoczęcie, wpisać analizy możliwości połączenia Miasta Giżycka z Gminą Giżycko. 

Następnie poddał pod głosowanie wprowadzenie powyższego apelu do porządku obrad: 

 

1. Paweł Michał Andruszkiewicz - za 

2. Piotr Marek Andruszkiewicz – za 

3. Mirosław Boć - wstrzymał się od głosu 

4. Małgorzata Czopińska - przeciw  

5. Paweł Grzeszczak - za 

6. Marcin Jakowicz - za 

7. Andrzej Jelec - za   

8. Robert Kempa – za 

9. Jerzy Kunda - za 

10. Mirosław Lubas – za 

11. Marcin Łobodziński - przeciw 

12. Beata Jadwiga Łukaszewicz - za 

13. Jadwiga Małgorzata Mistera – wstrzymała się od głosu  

14. Maria Popieluch - przeciw 

15. Halina Marta Sarul – wstrzymała się od głosu 

16. Jan Sekta – za 

17. Andrzej Szocik - za 

18. Olga Anna Uminowicz - za 

19. Łukasz Zakrzewski – za 

Apel został wprowadzony do porządku obrad – 13 głosów za, 3 przeciw, 3 wstrzymujące 

się. 

Projekt A – punkt 9 porządku obrad,  

Projekt B – punkt 10 porządku obrad 

Projekt C – punkt 11 porządku obrad 

Apel do Ministra Infrastruktury –  punkt 12 porządku obrad 

Apel do Burmistrza Miasta – punkt 13 porządku obrad 

 

Porządek obrad po zmianie: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Informacja o porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 6/2020 sesji Rady Miejskiej w Giżycku z 24.06.2020r. 
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4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Komunikaty i informacje. 

6. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miejskiej Giżycko na lata 2020 – 2031. PROJEKT NR 1 

7. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu miasta na 2020 rok. PROJEKT NR 2 

8. Projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie 

Miejskiej Giżycko w roku szkolnym 2020/21. PROJEKT NR 3 

9. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Giżyckiemu. 

PROJEKT A 

10. Projekt uchwały w sprawie przeprowadzeni kontroli przez Komisję Rewizyjną Rady 

Miejskiej w Giżycku. PROJEKT B 

11. Projekt uchwały w sprawie przekazania petycji. PROJEKT C 

12. Apel Rady Miejskiej w Giżycku do Ministra Infrastruktury i posłów na Sejm RP o pilne 

podjęcie prac legislacyjnych dotyczących ochrony wód Wielkich Jezior Mazurskich 

przed zanieczyszczeniami zrzucanymi z jachtów turystycznych i komercyjnych 

bezpośrednio do wody. 

13. Apel Rady Miejskiej w Giżycku do Burmistrza Miasta w Giżycku o rozpoczęcie 

działań na rzecz połączenia Miasta Giżycka z Gminą Giżycko. 

14. Zamknięcie sesji. 

Ad.3 

Przewodniczący Rady Miejskiej R. Kempa poinformował radnych o tym, iż radni nie wnieśli 

uwag w formie pisemnej do protokołu nr 6/2020 z dnia 24.06.2020 r. Radni nie wnieśli również 

uwag w formie ustnej i w związku z tym przewodniczący uznał protokół za przyjęty. 

Ad.4 

Burmistrz W.K. Iwaszkiewicz przedstawił sprawozdanie z działalności międzysesyjnej: 

- od sesji 24.06.2020 r. do 1 lipca 2020 r. były podejmowane wszelkie działania związane  

z przejęciem szpitala. 

- 08.07.2020 r.  Zarząd Wielkie Jeziora Mazurskie w Mikołajkach. Pierwsze etapy 

wydzielonych ścieżek rowerowych przechodzą do realizacji. 

- 10.07.2020 r. ZUOK Spytkowo – spotkanie z przedstawicielami gmin. 

- 24.07.2020 r. Zgromadzenie Mazurskiego Związku Międzygminnego Gospodarka Odpadami. 

Zarząd został powiększony o dwie osoby: Burmistrz Miasta Węgorzewo i Wójt Gminy 

Srokowo. 

Z-ca Burmistrza C. Piórkowski przedstawił dalszy ciąg sprawozdania od 06.08.2020 r. do 

18.08.2020 r. z uwagi na pobyt burmistrza na urlopie w tym czasie: 

- 06.08.2020 r. operacja Boyen. 

- w sierpniu były podejmowane działania związane z przygotowaniem szkół do roku szkolnego. 

- 18.08.2020 r. spotkanie z przedstawicielami dwóch szkół wyższych: Uniwersytetu 

Warmińsko – Mazurskiego i Wyższej Szkoły Bezpieczeństwa. 

Burmistrz W.K. Iwaszkiewicz przedstawił informację z realizacji zadań inwestycyjnych – 

załącznik nr 2 do protokołu oraz informację związaną ze sprzedażą nieruchomości. 

Radny Ł. Zakrzewki  

1. Odczytał wiadomość otrzymaną od mieszkanki w kwestii noszenia maseczek 

ochronnych przez dzieci. Jaka jest podstawa prawna stosowania maseczek w korytarzach 

szkoły. 

2. Czy dyrektor szkoły ma prawo nie wpuścić dziecka bez maseczki do szkoły. 

Z-ca Burmistrza Miasta C. Piórkowski 

Ad.1 i 2 Podstawa prawna jest taka sama, która obowiązuje każdego w zakresie przebywania  

w przestrzeniach zamkniętych.  
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Dyrektor szkoły wprowadza odpowiednie zasady poprzez zarządzenia i regulaminy. Zasady 

wynikają z wytycznych Głównego Inspektora Sanitarnego. Następna podstawa prawna, to jest 

Rozporządzenie Ministra Edukacji Narodowej z sierpnia tego roku. 

Jeżeli dziecko nie zachowa odległości 1.5 m od drugiego dziecka, to ma obowiązek założyć 

maseczkę. 

Radna J. M. Mistera  

1. Jakie koszty zakupu środków ochronnych do szkół  poniosło miasto na przygotowanie 

do rozpoczęcia roku szkolnego? 

2. Poruszyła kwestię płatnych parkingów. 

Skarbnik Miasta D. Wołoszyn 
Ad.1 W budżecie na dany rok zawsze jest zaplanowana rezerwa na zarządzanie kryzysowe  

i stąd pochodzą środki na zakup środków ochrony, zarówno do szkół, jak i wszystkich jednostek 

samorządowych. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej J. Sekta 

1. Nawiązał do pokrywania kosztów zakupu maseczek i płynu do dezynfekcji do szkół  

z budżetu miasta. Przypomniał, że minister oświaty, jak i premier wypowiadali się,  

że 5.000.000 maseczek i  ileś tysięcy litrów płynów do dezynfekcji będzie zakupionych 

do szkół z budżetu państwa. Czy miasto zwróci się o zwrot poniesionych nakładów? 

Z-ca Burmistrza Miasta C. Piórkowski 

Ad.1 Miasto nie zwróci się o zwrot poniesionych kosztów, ponieważ należy to do obowiązków 

samorządu. 

Radna H. Sarul 

1. Czy jest nadzieja na realizację zapowiadanego w okresie kampanii wyborczej przez 

pana premiera Morawieckiego dofinansowania miasta. Czy jest jakaś realna ścieżka na 

otrzymanie tych pieniędzy i jakie będzie przeznaczenie tych środków ? 

Burmistrz W.K. Iwaszkiewicz 

Ad.1 Miasto złożyło wniosek do wojewody na początku sierpnia. Informacja zwrotna była taka, 

że środki powinnyśmy mieć na koncie we wrześniu – 4.739.000 zł. Pomoc ma polegać na 

wygenerowaniu zamówień. 

Radna M. Popieluch 

      1.   Czy w planie lekcji jest przewidziany jeden dzień na dezynfekcję pomieszczeń. W jakich 

dniach i godzinach będzie się odbywała? 

Z-ca Burmistrza Miasta C. Piórkowski 

Ad.1 Z zapisów wytycznych Głównego Inspektora Sanitarnego wynika, że jest kategoryzacja 

pomieszczeń, urządzeń na placach zabaw przy przedszkolach. 

Dezynfekcja będzie przebiegać zgodnie z tymi wytycznymi. Miasto planuje zakup do każdej 

placówki oświatowej dwóch rodzajów lamp UVC. 

Radna M. Popieluch 

2. W przypadku, gdy dziecko zachoruje, gdzie rodzic może pójść, skoro lekarze rodzinni 

nikogo nie przyjmują. 

Z-ca Burmistrza Miasta C. Piórkowski 

Ad.2 Są też wytyczne dotyczące postępowania w szkołach. Miasto, jako organ prowadzący 

może być jedynie organem wspierającym. Wytyczne określają jak ma się zachować dyrektor 

wraz z personelem w szkołach. 

Radny Paweł Andruszkiewicz 

1.     Co dalej z przebudową portu po byłej Bazie Sportów Wodnych? 

2.     Co dalej z hotelem przy kanale Łuczańskim? 

3.     Czy projekt remontu ul. Sadowej będzie zrealizowany?  

4.     Fundusz Dróg Samorządowych – do 15 sierpnia gminy mogły zgłaszać swoje pomysły na 

realizację swoich ulic. Jaką ulicę miasto zgłosiło? 
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5. Czy istnieją opóźnienia w płatności dla wykonawcy ul. Róży Wiatrów. Jeżeli istnieją,  

to dlaczego? 

6. Na jaką kwotę miasto zwolniło przedsiębiorców z podatku od nieruchomości w ramach 

tarczy antykryzysowej? 

Burmistrz W.K. Iwaszkiewicz  

Ad.1 Została przeprowadzona inwentaryzacja. Będzie wyłoniony wykonawca, który ma 

dokończyć to zadanie. 

Ad.2 Inwestor ma trzy lata od podpisania umowy na rozpoczęcie zadania. Są poczynione 

uzgodnienia z konserwatorem zabytków. 

Ad.3 ulica Sadowa – złożono wniosek do Funduszu Dróg Samorządowych.  

Ad.4 Została zgłoszona ul. Sadowa i ul. łącząca ul. Grodzieńską z ul. Jagiełły. 

Ad.5 Nie ma opóźnień w płatnościach dla wykonawcy. 

Ad.6 Burmistrz zaznaczył, że nie było takiej informacji w sprawozdaniu. Z przewodniczącym 

było ustalone, że należy ściśle odnosić się do tego, co było w sprawozdaniu. Wszystkie wnioski 

przedsiębiorców, poza jednym zostały rozpatrzone pozytywnie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej R. Kempa poinformował radnego, że otrzyma odpowiedź 

na pytanie 6 w formie pisemnej. Następnie ogłosił 10 minut przerwy w obradach. 

Ad.5 

Przewodniczący Rady Miejskiej R. Kempa  
1.   Przekazał pozdrowienia i życzenia od Burmistrza Miasta i Przewodniczącego Rady 

Miejskiej w Kwerfurcie. 

Radny Paweł Andruszkiewicz 

1. Wypowiedział się w kwestii nieudzielenia przez burmistrza odpowiedzi na pytanie na 

jaką kwotę miasto zwolniło przedsiębiorców z podatku od nieruchomości. 

Burmistrz W.K. Iwaszkiewicz   odniósł się do wypowiedzi radnego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej R. Kempa poinformował radnego Pawła Andruszkiewicza 

o tym, że następnego dnia po sesji otrzyma odpowiedź na powyższe pytanie. 

Ad.6 i 7 

Przewodniczący Rady Miejskiej R. Kempa zapytał radnych czy mają pytania do autora 

projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej 

Giżycko na lata 2020 – 2031, po uwzględnieniu autopoprawki do projektu, którą radni 

otrzymali. 

Radny Ł. Zakrzewski zapytał przewodniczącego, czy można by było połączyć dyskusję nad 

powyższym projektem uchwały z uchwałą w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Giżyckiemu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej R. Kempa poinformował radnego, że łączona jest dyskusja 

z drugim projektem – w sprawie zmiany w budżecie miasta na 2020 rok. 

Pomoc powiatowi jest przedmiotem odrębnej uchwały. 

 Radni nie mieli pytań do autora powyższych projektów uchwał. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Giżycko na lata 2020 – 2031. 

1. Paweł Michał Andruszkiewicz – wstrzymał się od głosu 

2. Piotr Marek Andruszkiewicz – wstrzymał się od głosu 

3. Mirosław Boć - za  

4. Paweł Grzeszczak - za 

5. Marcin Jakowicz – wstrzymał się od głosu 

6. Andrzej Jelec - za   

7. Robert Kempa – za 

8. Jerzy Kunda - za 

9. Mirosław Lubas – za 
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10. Marcin Łobodziński - za 

11. Beata Jadwiga Łukaszewicz - za 

12. Jadwiga Małgorzata Mistera - za  

13. Maria Popieluch - za 

14. Halina Marta Sarul – za 

15. Jan Sekta – za 

16. Andrzej Szocik - za 

17. Olga Anna Uminowicz - za 

18. Łukasz Zakrzewski – wstrzymał się od głosu 

Uchwała została podjęta – 14 głosów za, 4 wstrzymujące się. 

Uchwała nr XXVII/54/2020 – załącznik nr 3 do protokołu. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu miasta 

na 2020 rok. 

1. Paweł Michał Andruszkiewicz – za 

2. Piotr Marek Andruszkiewicz – wstrzymał się od głosu 

3. Mirosław Boć - za  

4. Paweł Grzeszczak - za 

5. Marcin Jakowicz – za 

6. Andrzej Jelec - za   

7. Robert Kempa – za 

8. Jerzy Kunda - za 

9. Mirosław Lubas – za 

10. Marcin Łobodziński - za 

11. Beata Jadwiga Łukaszewicz - za 

12. Jadwiga Małgorzata Mistera - za  

13. Maria Popieluch - za 

14. Halina Marta Sarul – za 

15. Jan Sekta – za 

16. Andrzej Szocik - za 

17. Olga Anna Uminowicz - za 

18. Łukasz Zakrzewski – wstrzymał się od głosu 

Uchwała została podjęta – 16 głosów za, 2 wstrzymujące się. 

Uchwała nr XXVII/55/2020 – załącznik nr 4 do protokołu. 

Ad.8 

Przewodniczący Rady Miejskiej R. Kempa zapytał radnych czy mają pytania do autora 

projektu uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Miejskiej 

Giżycko w roku szkolnym 2020/21. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej J. Sekta odniósł się do wypowiedzi radnego  

Ł. Zakrzewskiego w kwestii omówienia projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Giżyckiemu. Zaproponował, aby projekty finansowe, które są 

powiązane ze zmianami w budżecie można było omawiać jednocześnie. 

Burmistrz W.K. Iwaszkiewicz odniósł się do wypowiedzi wiceprzewodniczącego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej R. Kempa poddał pod głosowanie projekt uchwały: 

1. Paweł Michał Andruszkiewicz – za 

2. Piotr Marek Andruszkiewicz – za 

3. Mirosław Boć - za  

4. Paweł Grzeszczak - za 

5. Marcin Jakowicz – za 

6. Andrzej Jelec - za   

7. Robert Kempa – za 
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8. Jerzy Kunda - za 

9. Mirosław Lubas – za 

10. Marcin Łobodziński - za 

11. Beata Jadwiga Łukaszewicz - za 

12. Jadwiga Małgorzata Mistera - za  

13. Maria Popieluch - za 

14. Halina Marta Sarul – za 

15. Jan Sekta – za 

16. Andrzej Szocik - za 

17. Olga Anna Uminowicz - za 

18. Łukasz Zakrzewski – za 

Uchwała została podjęta – 18 głosów za. 

Uchwała nr XXVII/56/2020 – załącznik nr 5 do protokołu. 

Ad.9 

Przewodniczący Rady Miejskiej R. Kempa zapytał radnych czy mają pytania do autora 

projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Giżyckiemu. 

Radny Ł. Zakrzewski zapytał, czy wnioskodawca projektu uchwały ma informacje od powiatu 

giżyckiego, czy przeprowadzono analizę, czy sygnalizacja świetlna jest najlepszym 

rozwiązaniem we wskazanym miejscu. 

Burmistrz W.K. Iwaszkiewicz odpowiedział na zapytanie radnego. Każde wprowadzenie 

usprawnienia ruchu na tym skrzyżowaniu, który jest ciągiem spacerowym na pasaż portowy 

jest zmianą na lepsze. 

Radny M. Lubas zapytał, czy była przeprowadzona rozmowa na temat instalacji świetlnej  

w innych miejscach. Czy jest możliwość zainstalowania sygnalizacji świetlnej przy  

ul. Suwalskiej. 
Burmistrz W.K. Iwaszkiewicz odpowiedział radnemu, że projekt przy Galerii Batory dotyczy 

likwidacji niebezpiecznych przejść. Były przeprowadzone rozmowy ze starostą na temat przebudowy 

niebezpiecznych przejść, również tego przejścia, o który wspomniał radny M. Lubas. Jest to kolejny 

program komunikacyjny do rozwiązania. 

Na temat przejść dla pieszych głos zabrał również Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej J. Sekta. 

Przewodniczący Rady Miejskiej R. Kempa poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

1. Paweł Michał Andruszkiewicz – wstrzymał się od głosu 

2. Piotr Marek Andruszkiewicz – za 

3. Mirosław Boć - za  

4. Paweł Grzeszczak - za 

5. Marcin Jakowicz – za 

6. Andrzej Jelec - za   

7. Robert Kempa – za 

8. Jerzy Kunda - za 

9. Mirosław Lubas – za 

10. Marcin Łobodziński – wstrzymał się od głosu 

11. Beata Jadwiga Łukaszewicz - za 

12. Jadwiga Małgorzata Mistera - za  

13. Maria Popieluch - za 

14. Halina Marta Sarul – za 

15. Jan Sekta – za 

16. Andrzej Szocik - za 

17. Olga Anna Uminowicz - za 

18. Łukasz Zakrzewski – wstrzymał się od głosu 

Uchwała została podjęta – 15 głosów za, 3 wstrzymujące się. 

Uchwała nr XXVII/57/2020 – załącznik nr 6 do protokołu. 



11 
 

Ad.10 

Przewodniczący Rady Miejskiej R. Kempa zapytał radnych czy mają pytania do autora 

projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia kontroli przez Komisję Rewizyjną Rady 

Miejskiej w Giżycku. 

 Radni nie mieli pytań. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały: 

1. Paweł Michał Andruszkiewicz – za 

2. Piotr Marek Andruszkiewicz – za 

3. Mirosław Boć - za  

4. Paweł Grzeszczak - za 

5. Marcin Jakowicz – za 

6. Andrzej Jelec - za   

7. Robert Kempa – za 

8. Jerzy Kunda - za 

9. Mirosław Lubas – za 

10. Marcin Łobodziński – za 

11. Beata Jadwiga Łukaszewicz - za 

12. Jadwiga Małgorzata Mistera - za  

13. Maria Popieluch - za 

14. Halina Marta Sarul – za 

15. Jan Sekta – za 

16. Andrzej Szocik - za 

17. Olga Anna Uminowicz - za 

18. Łukasz Zakrzewski – za 

Uchwała została podjęta – 18 głosów za. 

Uchwała nr XXVII/58/2020 – załącznik nr 7 do protokołu. 

Ad.11 

Przewodniczący Rady Miejskiej R. Kempa zapytał radnych czy mają pytania do autora 

projektu uchwały w sprawie przekazania petycji. 

Radni nie mieli pytań. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały: 

1. Paweł Michał Andruszkiewicz – za 

2. Piotr Marek Andruszkiewicz – za 

3. Mirosław Boć - za  

4. Paweł Grzeszczak – wstrzymał się od głosu 

5. Marcin Jakowicz – za 

6. Andrzej Jelec - za   

7. Robert Kempa – za 

8. Jerzy Kunda - za 

9. Mirosław Lubas – za 

10. Marcin Łobodziński – za 

11. Beata Jadwiga Łukaszewicz - za 

12. Jadwiga Małgorzata Mistera - za  

13. Maria Popieluch - za 

14. Halina Marta Sarul – za 

15. Jan Sekta – za 

16. Andrzej Szocik - za 

17. Olga Anna Uminowicz - za 

18. Łukasz Zakrzewski – za 

Uchwała została podjęta – 17 głosów za, 1 wstrzymujący się. 
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Uchwała nr XXVII/59/2020 – załącznik nr 8 do protokołu. 

Ad.12 

Przewodniczący Rady Miejskiej R. Kempa poddał pod głosowanie apel do Ministra 

Infrastruktury. 

1. Paweł Michał Andruszkiewicz – za 

2. Piotr Marek Andruszkiewicz – za 

3. Mirosław Boć - wstrzymał się od głosu  

4. Paweł Grzeszczak – za 

5. Marcin Jakowicz – za 

6. Andrzej Jelec - za   

7. Robert Kempa – za 

8. Jerzy Kunda - za 

9. Mirosław Lubas – za 

10. Marcin Łobodziński – za 

11. Beata Jadwiga Łukaszewicz - za 

12. Jadwiga Małgorzata Mistera - za  

13. Maria Popieluch - przeciw 

14. Halina Marta Sarul – wstrzymała się od głosu 

15. Jan Sekta – za 

16. Andrzej Szocik - za 

17. Olga Anna Uminowicz - za 

18. Łukasz Zakrzewski – za 

Apel został przyjęty przez radnych – 15 głosów za, 1 przeciw, 2 wstrzymujące się. 

 Apel do Ministra Infrastruktury – załącznik nr 9 do protokołu. 

Ad.13 

Przewodniczący Rady Miejskiej R. Kempa poddał pod głosowanie apel do Burmistrza 

Miasta Giżycka: 

1. Paweł Michał Andruszkiewicz – za 

2. Piotr Marek Andruszkiewicz – za 

3. Mirosław Boć - wstrzymał się od głosu  

4. Paweł Grzeszczak – za 

5. Marcin Jakowicz – za 

6. Andrzej Jelec - za   

7. Robert Kempa – za 

8. Jerzy Kunda - za 

9. Mirosław Lubas – za 

10. Marcin Łobodziński – wstrzymał się od głosu 

11. Beata Jadwiga Łukaszewicz – wstrzymała się od głosu 

12. Jadwiga Małgorzata Mistera – wstrzymała się od głosu 

13. Maria Popieluch – wstrzymała się od głosu 

14. Halina Marta Sarul – za 

15. Jan Sekta – za 

16. Andrzej Szocik - za 

17. Olga Anna Uminowicz - za 

18. Łukasz Zakrzewski – za 

Apel został przyjęty przez radnych – 14 głosów za, 4 wstrzymujące się. 

Apel do Burmistrza Miasta Giżycka – załącznik nr 10 do protokołu. 

Ad.14 

Przewodniczący Rady Miejskiej R. Kempa zamknął XXVII sesję Rady Miejskiej w Giżycku. 

Na tym protokół zakończono. 
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Nagranie przebiegu sesji stanowi integralną część protokołu i opublikowane jest na stronie 

internetowej Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Giżycku. 

 

Protokołowała         Przewodniczył 

Krystyna Gruszecka – Rosłoń      dr Robert Kempa 
 

 


